
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice č. I/2018 
 
 
Termín: 31.01.2018 v 19:15 hod. 
Místo:  Obecní úřad Olešnice 
Přítomní: zastupitelé:  Zdeněk Šich, Mgr. Radek Čermák 
   Radomír Salaba, Ing. Antoň, Vojtěch Marek, Dana 

 Ševrová, Miloš Marek, Martin Deči 
 dle prezenční listiny  

Omluveni: Ilona Zajícová 
 
Hosté: xx 
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich  
Ověřovatelé zápisu: Dana Ševrová, Martin Deči 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
 
tato schůze je usnášení schopná 
   
Program: 
 1/ Dotace v roce 2018 
 2/ Přípravy oslav výročí obce 
 3/ Dlužné poplatky k 31.12.2017 
  
Schválení programu: PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Rozpočet obce na rok 2018 – byl vyvěšen 

• Rozpočtové opatření č.3 bylo vyvěšeno 

• Schválená vyhláška o poplatcích byla vyvěšena v sekci „vyhlášky“ 
 

1) Dotace v roce 2018 
Starosta přednesl možnosti dotací v roce 2018. Žádost o dotaci by měla být spíše v menších 
částkách prostřednictvím Mikroregionu ČR. Největší šance je na budovy, komunikace, hřbitovy. 
Pokud obce požádá v rámci Mikroregionu o dotaci nemůže již o stejný typ dotace žádat jako 
obec. Starosta navrhoval chodník na návsi a v místě zastávky rozšíření na cca 5 m (případná 
příprava na zastávku). Mikroregion může žádat celkem o 1 mil. Kč – na obec celkový finanční 
náklad cca 320 tis. Ralizace pokud by dopadlo tak konec léta, spíše podzim. 

Hlasování: PRO 8 ZDRŽ.0 PROTI 0 
ZO schvaluje žádosti o dotace – Mikroregion – chodník na návsi 
 
Žádost samotné obce o dotace – v úvahu z možných dotací připadá v úvahu „přístřešky a budovy 
pro obecní techniku“ – max. 400 tis. dotace (obec dostává 70% investice) 

Hlasování: PRO 8 ZDRŽ.0 PROTI 0 
ZO schvaluje žádosti o dotace Obec – přístřešek na obecní techniku – bourání a rekonstrukce 
špejcharu čp.2 

 
2) Přípravy oslav výročí obce (700 let) 

Je domluvena hudba: „Matušky“ / harmonikář / dechovka 
 
Program – starosta dává návrh, aby se živá hudba ukončila cca ve 23-24 hod. a nadále by hudbu 
zajišťoval někdo jiný – aby mohl kamion s aparaturou zabalit. – ZO se shodlo že toto by bylo 
řešeno vlastní produkcí z pc atd… 
 



R.Čermák – navrhuje zda by zástupci organizací nechtěli v rámci programu něco říci. Bude tam p. 
Egert, který řekne něco o historii obce, dále by takto mohl promluvit zástupce některých 
organizací obce (hasiči, divadlo…..) P. Antoň je schopen v rámci divadelního spolku něco připravit. 
Určitě promluví starosta a místostarosta, p. Egert, p. Anton – za divadlo, někdo za hasiče – 
případně prezentace dobových fotografií. Rozsah vstupů bude ještě dořešen. 
 
Prapor – žehnání praporu pokud by se časově stihlo – ano + spojit se zvoničkou (proškolení 
osob..) 
 
Zvelebit prostranství - nejen přímo na návsi, ale také další okolí příjezdové cesty v obci směr 
náves. Promluvit s dotčenými občany. P. Antoň vznáší prosbu na zvelebení – vyčištění na návsi na 
Pohoři kolem kašny.  
 
Skákací hrady – paní Ševrová předložila návrhy firem, které toto realizují – ZO se domluvilo na 
tom, že paní Ševrová osloví firmu o dalších možnostech, prohlídce prostoru atd. 
 
Catering – pí. Ševrová zjistila některé firmy (Catering Bohemia) – zjistí ještě kde mají provozovny. 
Starosta navrhuje oslovit firmy – s tím že se ZO musí domluvit nejprve co by měl catering zajistit a 
následně pak oslovit cateringové firmy. Závěr – zjištění více informací a projednání na dalším ZO. 
 
Jsou domluveny stany od Svijan – rezervace na 2x 6x12 m + sezení do stanů, máme možnost 
zapůjčení 2x pípu do stánku.  
 
Doprava a parkování vozidel – domluva s p. Sedláčkem. Řízení parkování vozidel??? Omezení 
rychlosti v obci na 20 km, jsou domluveny zábrany na vymezení prostoru. 
 
Zapojení MŠ do oslav – předběžně domluveno, že bude odpoledne otevřena k prohlídce atd…. 
 

3) Dlužné poplatky obce k 31.12.2017 
Bylo předloženo vyúčtování dlužných poplatků s tím, že již nyní jsou uzavřeny tři splátkové 
kalendáře na dlužné poplatky. 
 

4) Náklady na svoz tříděného odpadu – barevné pytle 
ZO obec se seznámilo s náklady na třídění odpadu pomocí barevných pytlů a shodlo se na 
zachování tohoto systému.  
 
Informace o sběru nebezpečného odpadu. Nyní bude tento odpad vybírán jen na objednávku 
obce a obec to bude muset hradit. U každého sběru musí být přítomen zástupce obce! Bude 
vyvěšeno na intrnetu.  
 

5) Znak a vlajka obce 
ZO se shodlo na návrhu vlajky a znaku obce a dává tímto starostovi zplnomocnění k veškerým 
úkonům souvisejícím se znakem obce a vlajky obce. 
(příloha – grafika znaku a vlajky) 

Hlasování: PRO 8 ZDRŽ.0 PROTI 0 
ZO schvaluje znak a vlajku obce 
 

6) Další Inko o investicích: 
Rekonstrukce bytu v budově OU – bude řešeno na dalších ZO – není ještě připraveno.  
Info o rekonstrukci soc. zařízení KD – do konce týdne by mělo proběhnout dodělání 

 
 
 
 



Usnesení: 
ZO schvaluje: 

1/I/2018 
ZO schvaluje žádosti o dotace – Mikroregion – chodník na návsi 

2/I/2018 
ZO schvaluje žádosti o dotace Obec – přístřešek na obecní techniku – bourání a rekonstrukce 
špejcharu čp.2 

3/I/2018 
ZO schvaluje znak a vlajku obce 

 

ZO neschvaluje: 

- xxx 
 

ZO bere na vědomí: 

 
ZO ukládá: 

 Vyvěšení informace o sběru nebezpečných složek odpadu na internet. 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 21:10 hod. 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
 
 Martin Deči ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

Prezenční listina ZO č. I/2018 konaného dne 31.01.2018 
 
 
 
Zdeněk Šich ………………………………………………. 

Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 

Radomír Salaba ……………………………………………….. 

Ing. Antoň ……………………………………………….. 

Martin Deči ……………………………………………….. 

Vojtěch Marek ……………………………………………….. 

Dana Ševrová ……………………………………………….. 

Ilona Zajícová xxxx 

Miloš Marek ……………………………………………….. 


